
Zápis z operativních schůzek během prázdnin 2019 
 

 

a) Záznam z operativní schůzky SKS L. Němcové a Jaroslava Huláka dne 30.7. 2019 

1. K rozpočtu SKS do konce r. 2019 

Na výborové schůzi v září budeme probírat rozpočet do konce r. 2019. Je třeba, aby si 

jednotlivé kluby např.  Praha 11 a další 

připravily své nárokované výdaje. Ke konci roku je třeba počítat s rezervou. Klub v 

Teplicích žádá o finanční pomoc při odesílání zásilek do rozvojových zemí (obvazy, deky). 

LN se spojí s ředitelem Charity, aby zjistila možnosti odesílání jejich výrobků přes Charitu 

ev. zájem o výrobky Klubu. JH jí pošle přímé kontakty na p. Curyla. 

2. Dne 9.12. se bude konat ve spolupráci s P. Balíkem seminář k soc. učení Církve na 

Arcibiskupství, byly probírány různé obsahové možnosti a organizace akce. Po prázdninách 

bude doladěno. 

3. Volební kongres ESU v Bulharsku 

Obdrželi jsme návrh změny stanov a Deklarace. LN odešle JH a ev. ostatním, abychom se 

mohli vyjádřit. Stanovy na web. www.esu-epp. Podle stanov ESU upravíme i naše stanovy. 

Je třeba dorazit do Bulharska včas, i přes komplikovanou leteckou dopravu. Dále zajistit pro 

volby potřebné formality /plné moci, seznamy, zaplacené příspěvky, návrhy upravených 

stanov atd./. 

4. Smuteční rozloučení s Mgr. Řeřichou, ředitelem Mene Tekel  

Rozloučení 30.7. u sv. Ignáce se zúčastnila LN, pošle za SKS kondolenci, dáme na web.  

5. Projekty SKS 

záleží na nás, zda chceme předkládat projekty. Možnosti existují, náměty posílejte Ln či JH 

do 16.9. 

6. Zakládání Klubů se rozbíhá (N. Nováková, K. Vrlová). 

7. M. Volmanová byla dnes propuštěna z nemocnice. 

8. Podpora Bělorusku. K. Tomek zaslal 200 EURO běloruské organizaci Nashe pokolenie. 

LN ověří příjem. 

 

b) Záznam z pracovního jednání SKS L. Němcové a K. Tomka dne 7.8. 2019 

1. Kontrola platebního deníku za druhé čtvrtletí, kterou předložil K. Tomek. Předsedkyně 

zkontrolovala a podepsala (z důvodu nemoci M. Volmanové). Další výdaje již budou 

zúčtovány od července. 

2. Letenky na volební Kongres do Bulharska. Na základě výzvy ESU a dalších informací 

byly vyměněny a zaplaceny tři letenky na kongres s odletem o jeden den dříve, s jednou 

nocí v Ibis hotelu na letišti. Ze Sofie je třeba se přemístit na řecké hranice do Sandanski tak, 

abychom tam dorazili do 16 hod. v pátek. 



3. Pro volební procedury ESU byly do formuláře ESU vepsány seznamy voličů za SKS – 

13 osob. Jde o všechny členy výboru + dr. Decker. Bude třeba připravit plné moci s podpisy 

a včas odeslat (L. Němcová a Karel Tomek). Rovněž odeslat doporučení předsedy KDU-

ČSL pro L. Němcovou do funkce víceprezidentky ESU. 

4. Webové stránky SKS byly doplněny s D. Křivánkovou. 

5. Nutnost určit pracovníka, který se bude zabývat členskou základnou, její centrální evidencí 

a administrativním stykem se členy. Jde o dlouhodobý úkol, který trvá a není vyřešen. 

6. Nutnost pořídit v místnosti SKS jednu skříňku či poličky, již není místo pro dokumentaci. 

7. LN připomíná možnost účasti na pouti v Šaštíně a ve Svaté Dobrotivé. 

8. K návrhu Zákona o sociálních službách nikdo ze členů výboru SKS neposlal připomínky. 

Předsedkyně v tomto smyslu odepsala na EAPN. 

9. Předsedkyně pošle za SKS doplňující návrh pro závěrečnou deklaraci volebního Kongresu 

v Sandanski do 10.8. 

10. Předsedkyně hovořila na Charitě o problematice placení poštovného zásilek výrobků pro 

RZ z Teplického Klubu. 

SKS je ochotno jednorázově finančně pomoci do částky 1000 Kč., hledáme stále řešení. 

 

 

zapsala: Lidmila Němcová 

 

 


